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ProtokOl 

13. sesji Sejrniku Wojew6dztwa Swicrtokrzyskiego 

w dniu 27 Ii pea 2015 r. 

Sesja odbyla siy w RegiollaJnym Centrum Naukowo-Technologicznym w Podzamczu . 

Rozpoczyla siy 0 godzinie 12:20 i trwaJa do godziny15 :10. 

Obradom przewodlliczyl Tadellsz Kowalczyk, Wiceprzewodnicz~cy Sejmikll . 

Radni otrzymali nastypuj~cy porz~dek obrad: 

1. 

2. 

3. 

4. 

5. 

6. 

7. 

Otwarcie XIII sesji Sejmiku Wojew6dztwa Swiytokrzyskiego. 

Stwierdzenie kworwn. 

Zgloszenie wniosk6w 0 zmiany Jub uZllpelnienie porz~dku obrad sesji. 

Wyb6r sekretarzy obrad. 

Gtosowanie nad wnioskami 0 zmiaoy Jub uzupelnienie porz~dku obrad. 

Informacja Marszalka Wojew6dztwa . z dzialall10sci Zarz~du Wojew6dztwa 

Swiytokrzyskiego w okresie miydzy sesjami. 

Il1formacja Przewodnic~cego i Wiceprzewodnicz~cych Sejmiku z dzialalllosci w okresie 

miydzy sesjami. 

8. Rozpatrzenie projektu ucilwaty w sprawie sytuacj i na rynku pracy wojew6dztwa 

swiytokrzyskiego: 

a) wyst~pienie Czlonka Zarz~du - p. Piotr Zol~dek, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Wsp6fpracy z Zagranic~, 

c) dyskusja, 

d) glosowal1ie uchwaly. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na zmiany termiuu 

zakonczenia realizacji inwestycji pn.: "Utworzenie mieszka6 chronionych dJa os6b 

niepelnosprawnych wraz z zapleczem pomieszczell terapeutycznych i aktywizacji 

zawodowej w budynku po bylej szko le podstawowej na dz. ewid. 152 w miejscowosci 

Piasek Wielki, gm. Nowy Korczyn", okreslonego w umowie Nr 54/RBIl5 z dnia 22 maja 

2015r. zawartej z Caritas Diecezji Kieleckiej ul. Jana Pawla IT 3 w Kielcach, skutkuj~cego 

realizacj~ zadania w Jatach 2015- 2016, ij. inwestycji wieJoJetniej: 

a) wyst~pienie Czlonka Zarz~du - p. Piotr Zol~dek, 

b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Spolecznej i Spraw Rodziny, 

c) dyskusja, 

d) gtosowanie uchwaly 

10. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przyjycia stanowiska Sejmiku Wojew6dztwa 

Swiytokrzyskiego wyrazaj~cego poparcie dla dziatall Naczelnej Rady Pielygniarek 

i Poloznych w zakresie zabezpieczenia spoleczellstwa polskiego w prawo do swiadcze6 

sluzby zdrowia realizowanych przez pieJygniarki i polozne: 

a) wyst~pienie Przewodnicz~cego Klubu Radnych Prawo Sprawiedliwosc 

- p. Andrzej Prus, 

b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Spotecznej i Spraw Rodziny, 

c) dyskusja, 

d) glosowan'ie uchwaly. 
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Ad 1. 

II. Rozpatrzenie projektu uchwaty w sprawle udzielenia Gminie Wloszczowa pomocy 

rzeczowej w fonnie zestawu sprzytu nagtasn iaj,,!cego, stanowi,,!cego g!6wl1,,! nagrody 

w Plebiscycie Moje Innowacyjne Otoczenie - Moja Innowacyjl1a Gmina: 

a) wyst,,!pienie Czlonka Zarz~du - p. Kazimierz Kotowski, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Wsp6lpracy z Zagraniq, 

c) stanowisko Komisji BlIdzetu i Finans6w, 

d) dyskllsja, 

e) gtosowan ie uchwaly. 

12. Rozpatrzenie projektu lIchwaly w sprawle zmiany lIchwaly Sejmiku 

Wojew6dztwa Swiytokrzyskiego w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Wojew6dztwa Swiytokrzyskiego na lata 2015-2028: 

a) wyst,,!pienie Skarbnika Wojew6dztwa - p. Maria FidziI1ska- Dzillrzyllska, 

b) stanowisko Komisji Budzetu i Finans6w, 

c) dyskusja, 

d) gtosowanie lIchwaly. 

13 . Rozpatrzenie projekt6w uchwa! w sprawie zmian w budzecie wojew6dztwa na 2015 rok: 

a) wyst,,!pienie Skarbnika Wojew6dztwa - p. Maria Fidziflska- Dziurzy1'tska, 

b) stanowisko Komisji Blldzetll i Finans6w, 

c) dyskusja, 

d) glosownie uchwal. 

14. lnformacja Zarz"!du Wojew6dztwa na temat Kolejki Dojazdowej 

" Ciuchcia Expres Ponidzie" Sp. z. 0.0 . 

15 . Zapyta.nia i interpeJacje Radnych. 

16. Sprawy r6zne. 
17. Zamkniycie obrad XIII sesji Sejmiku Wojew6dztwa Swiytokrzyskiego. 

Przebieg sesj i 

Tadeusz Kowalczyk, Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku otworzyl 13 . sesJy Sejmiku Wojew6dztwa 

Swiytokrzyskiego, a nastypnie powita! radnych i zaproszonycb gosci , zgodnie z zahtczonymi listami 

obecnosci (zal,,!czniki nr: 1,2,3 i 4). 

Ad 2. 
Tadeusz Kowalczyk, Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku stwierdzit, ze w sesji uczestniczy 25 radnych, tym 

samym obrady s,,! prawomocne. 

Ad3. 

Tadeusz Kowalczyk, Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku poprosil 0 zglaszanie llwag do porz"!dkll obrad . 
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Radny Slawomir Marczewski, Przewodnicz~cy Komisji Zdrowia, Polityki Spolecznej i Spraw 

Rodziny zglosit nw. wnioski: 

- 0 zdjycie z porz'ldku obrad 13 . sesji punktll 10. w brzmieniu: 

"Przyjycie stanowiska Sejmiku Wojew6dztwa Swiytokrzyskiego wyrazaj'lcego poparcie dla dziaJall 
Naczelnej Rady Pielygniarek i Poloznych w zakresie zabezpieczenia spotecze6stwa polskiego 

w prawo do swiadczeJ'1 sluzby zdrowia realizowanych przez pielygniarki i po!ozne" 

lako uzasadnienie wniosku poda! negatywn'l opiniy Komisji Zdrowia, Polityki Spo!ecznej i Spraw 

Rodziny (zat'lcznik nr 5 do protokolu); 

- 0 wprowadzenie do porzqdku obrad punktu w brzmieniu: 

"Przyjycie uchwaly przyjmujqcej stanowisko w sprawie poparcia dziala6 Pielygniarek i Poloznych 

zmierzajqcych do wprowadzenia zmian systemowych dotycz'lcych wykonywania zawod6w 

pielygniarki i po!oznej" (za1'lcznik nr 6 do protokofU). 

Radny Andrzej Prus, Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku w Ul1lelllU Klubu Radnych Prawo 

i Sprawiedliwosc zlozy! wniosek 0 wprowadzenie do porzqdku obrad 13. sesji punktu 

w ponizszym brzmieniu: 

' .......... ' " Przyjycie stanowiska Sejmiku Wojew6dztwa Swiytokrzyskiego w sprawie katastrofalnej sytuacji 

na rynku skupu owoc6w miykkich". Nastypnie odczytal tresc ww. stanowiska (zalqcznik nr 7 

do protokolu). 

\ 

--- " 

Glos zabral Piotr Zol~dek, Czlonek Zarz~du, kt6ry poinfonnowal, ze zostaly juz podjyte dzia!ania 

j inicjatywy w ww. zakresie. Zaproponowal, aby wniosek z!ozony na dzisiejszej sesji by! przedmiotem 

obrad Komisji RO!Jlictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony Srodowiska, podczas kt6rych bydzie okazja 

zdobycia infonnacji 0 postypie prac w Ministerstwie Rolnictwa. Zapewl1il, ze jest na biezqco 

w kontakcie z Mil1istrem Markiem Sawickim i w oparciu 0 dane dotyczqce fonny, 

a takze wysokosci pomocy stanowisko zostanie przedyskutowane oraz uzupelnione. 

Radny Andrzej Pru~, Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku wimieniu Killbu Radnych Prawo 

i Sprawiedliwosc ponowi! prosby 0 wprowadzenie ww. stanowiska do porzqdku obrad. Zdaniem 

radnego, podjycie w dniu dzisiejszym tego stanowiska w niczym nie przeszkadza, a wrycz 

przeciwnie - moze tylko zmotywowac urzydnik6w PaIlstwowych do autentycznego podjycia dobrych 

dzialall, a plantator6w natchnqc nadziej'l, ze ktos 0 l1ich pamiyta. 

Dalszych wniosk6w nie zgloszono. 

Ad 4. 

Na sekretarzy obrad Sejmik wybra! radnego Krzysztofa Dziekana 

G~bskiego. 

Ad 5. 

radnego Mieczyslawa 

Tadeusz Kowalczyk, Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku poddal pod glosowanie wniosek 

o zdjycie z porzqdkll obrad punktu 10. dotycz'lcego rozpatrzenia projektu uchwaly w sprawie przyjycia 

stanowiska Sejmiku Wojew6dztwa Swiytokrzyskiego wyra:taj'lcego poparcie dla dziala6 Naczelnej 
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Rady Pielygniarek i Poloznych w zakresie zabezpieczenia spOleczel1stwa polskiego w prawo 

do swiadczell sluzby zdrowia realizowanych przez pielygniarki i polozne. 

Zapytal, kto z radnych jest za przyjyciem wniosku, kto jest przeciwny, kto wstrzymal siy 
od glosowania? 

Wniosek 0 zdjycie z porz<}dku obrad ww. punktu zostal przyjyty wiykszosci<} 17 glos6w " za", przy 

8 glosach" przeciw" . 

Tadeusz Kowalczyk, Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku poddal pod glosowanie wniosek 

o wprowadzenie do porz<}dku obrad punktu dotyczq.cego podjycia Llchwaly przyjmuj<}cej stanowisko 

w sprawie poparcia dzialaJl Pielygniareki Poloznych zmierzaj<}cych do wprowadzenia zmian 

systemowych dotycz<}cych wykonywania zawod6w pieJygniarkii poloznej. 

Zapytal, kto z radnych jest za przyj yciell1 wnioskll, kto jest przeciwny, kto wstrzymal siy 
od glosowania? 

Ww. wniosek zostal przyjyty jednoglosnie (25 glos6w " za' '). 

Nastypnie Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku poddal pod glosownie wniosek 0 

do porz<}dku obrad punktu dotycz<}cego przyjycia stanowiska Sejmiku 

Swiytokrzyskiego w sprawie katastrofalnej sytuacj i na rynku skupu owoc6w miykkich. 

wprowadzenie 

W ojew6dztwa 

Zapytal, kto z radnych jest za wprowadzeniem do porz<}dkll obrad ww. punktu, kto jest przeciwny, kto 

wstrzymal siy od glosowania? 

Ww. wniosek nie uzyskal wymaganej bezwzglydnej wiykszosci ustawowego skladu Sejmiku (radni 

oddaJi: 8 glos6w " za", 16 glos6w" przeciw", 1 glos " wstrzYll1uj<}cy siy"). 

Ponownie glos zabral Andrzej Prus, Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku, kt6ry podkreslil, 

ze przedstawiona przez niego sprawa jest waZna dla duzej grupy spoleczel1stwa naszego 

wojew6dztwa. Podziykowal za zainteresowanie siy t<} kwesti<}i propozycjy skierowania projektu 

na Komisjy Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony Srodowiska. Zwr6cil jednak uwagy, ze zanim 

Komisja odbydzie swoje posiedzenie i zacznie pracowac nad tyll1 projektem, to zakol1czy siy skup 

,~ - porzeczki i nie uda siy pom6c plantatorom z wojew6dztwa swiytokrzyskiego. 

Na zakonczenie wypowiedzi zlozyl wniosek w sprawie zarz<}dzeoia przerwy w obradach Sejmiku 

Wojew6dztwa Swiytokrzyskiego w celu zwolania posiedzenia Komisji Rolnictwa, Gospodarki 

Wodnej i Ochrony Srodowiska, kt6ra ustosunkllje siy do przedlozonego projektu. Poprosil, aby 

Sejmik zaj<}l siy w dniu dzisiejszym poruSZOl1<} w stanowisku kwesti<}. 

mos zabral Jan Mackowiak, Wicemarszillek Wojew6dztwa Swicrtokrzyskiego, kt6ry wyjasniI, 

ze Wiceprzewodniczqcy Sejmiku poddal pod glosowanie wniosek zlozony przez Klub Radnych Prawo 

i Sprawiedliwosc. Zgodzil siy, ze problem istnieje i jest bardzo wazny, ale, jak podkreslil, propozycja 

zostala odrzucona w glosowanill . Iezeli Przewodnicz<}cy Komisji Rolnictwa Gospodarki Wodnej 

Ochrony Srodowiska uzna sprawy za piln<}, Komisja moze odbyc posiedzenie 

w dniu dzisiejszym po zakOl1czeniu sesji. StwierdzH, ze nie ma moziiwosci , 

aby stanowisko bylo przedmiotem sesji, poniewaz nie ma go w porz<}dkll obrad. 

Radny Mieczyslaw Gcrbski zlozyl fOflnalny wniosek 0 ogloszenie dziesiyciominlltowej przerwy 

w obradach. 
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Tadeusz Kowalczyk, Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku oglosH przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady. 

Gtos zabral radny Wojciech Borz((cki, Przewodnicz~cy Komisji Roinictwa, Gospodarki Wodnej 
i Ochrony Srodowiska, kt6ry poinformowal, ze wniosek Klubu Radnych Prawo 

i Sprawiedliwose zostal potraktowany z nalezytq powagq i w trybie natychmiastowym, 
tj. w najblizszq srody 29 lipca zostanie zwolane posiedzenie Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej 
i Ochrony Srodowiska, na kt6re bydq zaproszeni przedstawicieJe organ izacj i rolniczych, k61ek 

ro1niczych, Izby Rolniczej, zwiqzk6w zawodowych i Ministerstwa Rolnictwa. Podkreslil koniecznose 

zdobycia peblego obrazll zaistnialej sytllacji. Oznajmil, ze jako Przewodniczqcy Komisj i bydzie 

rekomendowal zwolanie nadzwyczajnej sesji Sejmiku Wojew6dztwa Swiytokrzyskiego poswiyconej 
temll problemowi. 

DaIsze obrady odbyty siy wedlug porzqdku, lIwzglydniajqcego wprowadZOl1q zmiany w punkcie 10. 

Ad 6 i 7. 
Radni otrzymali Informacjy Marszalka Wojew6dztwa z dzialalnosci Zarzqdu Wojew6dztwa 

Swiytokrzyskiego w okresie miydzy sesjami (zalqcznik nr S do protokolu) oraz Infonnacjy 
Przewodniczqcego i Wiceprzewodniczqcych Sejmiku z dzialalnosci w okresie miydzy sesjami 
(zalqcznik nr 9 do protokolu). 

Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku zapytal, czy Sq uwagi do ww. informacji. 
Wobec braku zastrzezeJl, oznajmil, ze Sejmik przyjql Infol'macjy Marszalka Wojew6dztwa 

z dzialalnosci Zarzqdu Wojew6dztwa Swiytokrzyskiego w okresie miydzy sesjami oraz Infonnacjy 

Przewodniczqcego i Wiceprzewodniczqcych Sejmiku z dzialalnosci w okresie miydzy sesjami. 

Ad 8. 
Radni otrzymali : 
- projekt uchwaty w spraWle sytuacji na rynku pracy wojew6dztwa swiytokrzyskiego (zalqcznik 

'-..J nr 10 do proto kohl), 

- informacjy 0 realizacji Uchwaly Nr XLV/S09114 Sejmiku Wojew6dztwa Swiytokrzyskiego 
z dnia 21 Iipca 2014 roku w sprawie sytuacji na rynku pracy wojew6dztwa swiytokrzyskiego 

(zalqcznik nr II do protokolu), 

- analizy i oceny sytuacji l1a rynku pracy w wojew6dztwie swiytokrzyskim w 2014 roku (zalqcznik 

nr 12 do protokolu), 

- informacjy 0 poziomie i strukturze bezrobocia w wojew6dztwie swiytokrzyskim w maju 2015 roku 

(zalqcznik nr 13 do protokolu). 

Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku udzielil glosu panu Arkadiuszowi Piecykowi, Dyrektorowi 
WojewOdzkiego Urz((du Pracy wKielcach, kt6ry przedstawil ww. projekt uchwaly, a nastypnie wni6s1 

o przyjycie przez Sejmik. 

Trese wystqpienia pana Dyrektora zawartajest w zalqczniku nr 14 do protokolu. 

Tadeusz Kowalczyk, Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku poinformowat 0 pozytywnym zaopiniowaniu 

powyzszego projektu przez Komisjy (Opinia Nr 22115 stanowi zalqcznik nr 15 do protokolu). 
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Tadeusz Kowalczyk, Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku otworzy! dyskusjy i lIdzielil g!osu radnemu 
Bogdanowi Latosinskiemu, ktory stwierdzil, ze wskazniki pokazllj1:/ spadek bezrobocia, ale takZe 

potyzne lIbostwo. Radny podkresli, ze wojewodztwo swiytokrzyskie jest regionem specyficznym, 

w ktorym mamy do czynienia z ukrytym bezroboci.em, wynikaj1:/cym z rozdrabniania gospodarstw 

rolnych, ale takZe ze spadkiem liczby mieszkal1cow w wojewodztwie. 

Nastypnie poruszyt temat tzw. " szkoJenia dJa szkoJel1" organizowanych przez firmy, ktore powstaj1:/ 
jedynie w tym ceJu. 

Radny wyrazil lIbolewanie, ze w dziala.niach Zarz1:/du Wojewodztwa zabraklo stanowczego glosu 

w wielu sprawach, np. nieprawidlowosci prywatyzacyjnych. Zdaniem radnego, skutecznym sposobem 

przeciwdzialania bezrobociu jest zapohieganie jego powstawallill. 

W daJszej ko!ejnosci nawi1:/zllj1:/c do sprawy Kieleckich Kopalni Surowcow Mineralnych zaznaczyt, 

ze glos gospodarza wojewodztwa bylby niezwykle pomocny podczas przedstawiania problemow 

w Warszawie. Kontynlluj1:/c oznajmil, ze kolejn1:/ upadaj1:/c~ branz1:/ jest transport. 

Nastypnie odnosz~c siy do kwestii emigracji stwierdzit, ze mlodzi ludzie nie widz1:/ dla siebie 

'''-' perspektyw w kraju, dlatego nie planuj1:/ POWrotli. W opinii radnego, wojewodztwo " przespalo" 

moment walki i przeciwdzialania bezrobociu. 

Na zakOllczenie zaznaczyl, ze nie jest wazne, kto zglasza projekty, lecz to, ze ludzie potrzebuj1:/ 
pomocy i nalezy udzielicim wsparcia. 

Za zgod~ Wiceprzewodnicz~cego Sejmiku gtos zabral radny Andrzej Kryj, ktory stwierdzil, ze brak 

perspektyw w krajll powoduje emigracjy mlodych ludzi oraz niechyc do powrotll. Zle doswiadczenia 

z pracodawcami, a takZe machin~ biurokratyczn1:/ wzmaclliaj~ decyzjy 0 pozostaniu poza granicami 

krajll. 

Radny zwrocil rowniez uwagy, ze, w swietle zaprezentowanych danych, 51 % ogolu bezrobotnych 

w wojewodztwie swiytokrzyskim to osoby z wyksztalcen.iem srednim i wyzszym, m..in . pedagodzy, 

politolodzy, socjolodzyitd . Zatem podjyte w przeszlosci decyzje dotycz~ce wyboru wykszta!cenia 

okazaty siy nietrafne, a cala sytuacja powodllje rozgoryczellie tych osob. 

POlladto, odnosz~c siy do danych zawartych w materialach, stwierdzH, ze prawdopodobnie cZysc osob 

podejmuje pracy na okreslony czas, by nabyc prawo do zasitkll , po czym korzysta z niego 

i jednoczesnie pracuje " na czarno" . 

W dalszej kolejnosci glos zabrala radna Malgorzata Stanioch, Dyrektor Powiatowego Urzttdu 
Pracy w Kielcach, ktora poinformowala, ze urz"!d obslugllje 19 gmin i 1/6 wszystkich mieszka6cow 

wojewodztwa swiytokrzyskiego. 

Instytucja nie walczy z bezrobociem, lecz promuje zatrudnienie. Kwesti,,! najistotmeJsz~ jest 

pozyskanie najwazniejszego klienta, jakim jest pracodawca. Wszyscy zapominaj,,! 0 tym, ze Fundllsz 

Pracy jest funduszem celowym gromadzonym przez pracodawcow. Urz"!d pomaga przede wszystkim 

pracodawcom poprawic rynek pracy oraz przezwyciyzyc zt~ sytuacjy ekonomiczn~ . Pracownicy 

s,,! oczywiscie istotni, jednak jest to fundusz dla pracodawcow, ktory ma wspierac rynek pracy 

i pomagac przedsiybiorcom . Zauwazyla, ze w mediach slychac krytyky przedsiybiorcow za okradanie 

FUl1duszli Pracy, lecz, jak podkreslita radna, przeciez to wlasnie oni go tworz~ . 
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W dalszej czysci wypowiedzi poinformowala, ze w 2005 r. stopa bezrobocia siygala 27,2%, 
a obecnie wynosi 17%, zatem liczba os6b zarejestrowanych w bazie bezrobotnych znacznie siy 
zmniejszyla. Odnoszl!c siy do argument6w dotyczl!cych spadku wskainik6w z powodu wyludnienia 
siy wojew6dztwa i wyjazd6w za gran icy, podkreslila, ze wiykszose os6b jednak wraca. 

Ich podstawowym problemem po powrocie jest to, ze podczas pracy za granicl! nie rozwijajl! siy, 

poniewaz zatrudniani Sl! tam przy prostych pracach. Po 10 latach wy1l!czenia z rynku sl! osobami 
nieprzygotowanymi do pracy w kraju. 

Nastypnie oznajmila, ze wojew6dztwo swiytokrzyskie me wyludnia siy w takim stopniu, 

o Jakim jest mowa, a liczba mieszkanc6w rosnie. Zauwazyla, ze stopa bezrobocia spada, 
zas liczba podmiot6w gospodarczych na terenie powiatu kieleckiego wzrosla z 9955 w 2005 r. 

do 12840 w chwili obecnej . 

Na zakonczenie wyrazila podziykowanie dla bytego, a takZe obecnego dyrektora Wojew6dzkiego 
Urzydu Pracy w Kielcach za trosky i dbalose 0 rynek pracy w wojew6dztwie. 

Za zgodl! Wiceprzewodnicz~cego Sejmiku glos zabral radny Krystian Jarubas, kt6ry, odnoszl!c siy 
do przedmiotu dyskusji , poinfonnowal, ze w Buskll-Zdrojll stopa bezrobocia jest najnizsza 
w wojew6dztwie swiytokrzyskim i wynosi ok. 7%. 

Przyznal, ze mlode pokolenie nie chce pracowae na umowy za najnizszl! krajowl!, gdyz po prostu 

im siy to nie oplaca. Radny zauwazyt jednak, ze w zwil!zku z nowelizacjl! lIstawy 

o promocji zatrudnienia pojawily siy nowe mozliwosci i instrumenty takie jak np . bony stazowe, 
dajl!ce gwarancjy zatrudnienia po odbytym stazu. 

Ponadto poinformowal 0 duzym zainteresowanill pracodawc6w wsparciem szkoleniem 

pracownik6w. Zaznaczyl, ze osoby powyzej 45 roku zycia majl! prawo do korzystania z tych szkolen. 
Zapewnil, ze sytuacja na ryku pracy nie wygll!da ile. 

Nadmienil, ze ok. 3 tys. os6b z Ukrainy i Bialorusi wykoLlllje prace sezonowe na terenie powiatll 

buskiego, poniewaz Polakom nie oplaca siy podejmowae zatrlldnienia na proponowanych przez 
pracodawc6w warunkach. 

Nastypnie glos zabral radny Mieczyslaw Gctbski, kt6ry wyrazil zadowolenie z faktu, iz bezrobocie 

statystycznie spada. 

Z uwagi na niewielkl! ilose pozyczek lIdzielanych przez FlIudusz Pozyczkowy Wojew6dztwa 
Swiytokrzyskiego (30 pozyczek na 2015 r.) podal w wl!tpliwose sens jego utrzymywania. 

W dalszej kolejnosci nawil!zlljl!C do stanu bezrobocia stwierdzil, ze wiykszose przedsiybiorc6w 

wyczula mechanizm, dziyki kt6remu moze pracownik6w zwalniae i przyjmowae, dIatego wszystkie 
staze i szkolenia, 0 kt6rych byta mowa, nic nie dajl!, poniewaz po okresie pr6bnym stazu pracownik 

jest zwalniany, a na jego miejsce przychodzi nowy. Wedlug radnego, za rok lub dwa pojawi siy tez 

problem z fachowcami. Juz w tej chwili brakllje mechanik6w, kierowc6w, tokarzy i spawaczy, 
aJe za to obserwlljemy nadwyzky socjoJog6w, historyk6w iinnych specjalist6w z zakresu 

hllmanistyki. Zdarza siy, tez ze pracownik majl!cy uprawniania spawacza i operatora w6zka 

widlowego pracuje na stanowiskll przedstawicieIa handIowego. 
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Odnoszllc siy do informacji nt. szkolen, zwrocil siy z prosbll 0 wyjasnienie, 
na czyrn polegal czterodniowy dwudziestogodzinny kurs. Nie lIzyskal odpowiedzi . 

Na zakol1czenie radny wyrazil zadowolenie z faktu zrnniejszania siy bezrobocia, stwierdzajllc 
jednoczesnie, ze gdyby srodki finansowe przeznaczone na szkolenia zostaly przekazane 11a ZUS 
dla pracodawcow, wowczas powstaloby wiele Ilowych miejsc pracy. 

Nastypnie glos zabral radny Bartlomiej Dorywalski, ktory stwierdzit, ze niektore osoby 
lIczestniczllce w dyskusji zbytnio odbiegajll od otaczajllcej rzeczywistosci . 

Ponadto wyrazit opiniy, ze wielu mlodych ludzi trapi pytanie, jak znaleic zatrudnienie. Wedlllg 

radnego wyzsze wyksztakenie, a takZe posiadane liczne fakllitety nie sll w stanie zapewnic pracy. 

W dalszej kolejnosci odnoszllc siy do kwestii obcokrajowcow, podejrnujllcych pracy w Polsce 

stwierdzil, ze obywatelom IIp. Ukrainy zawsze bydzie siy optacalo pracowac 1I Ilas za najnizszll 
krajowll, poniewaz ich zarobki si ygajll2 tys . hrywien, czyli ok. 300 zl miesiycznie. 

Ponadto zdaniem radnego, nalezy wprowadzic zmiany polegajllce na prerniowanill pracownikow, 

ktorzy znajdll pracy. Aktllalnie, w opinii radnego, jedynie posiadanie tzw. "plecow" moze 
spowodowac znalezienie zatrlldnienia. 

Na zakOllczenie stwierdzil, ze wedlllg statystyk wiele mtodych osob planuje po ukol'iczeniu studiow 
wyjazd za granicy. 

Marszalek Wojew6dztwa Swicrtokrzyskiego Adam Jarubas zauwazyl, ze spora czysc dyskllsji 

ma charakter akademicki , przedstawiane argllmenty Sll oczywiste. Od wielu lat w obiegowej opinii 

panuje przekonanie, ze tyJko posiadanie tzw. "plecow" pozwala znaleic zatrlldnienie. Odnoszllc siy 
do slOw przedmowcy, dotYCZllcych premiowania zatrudnienia, poinformowat, ze Wojewodzki Urzlld 
Pracy pozyskaJ bardzo dllze srodki z Fundllszll Pracy i zaproponowal zatrlldnienie dlugotrwaJe 

bezrobotnym. Okazalo siy, ze 40% z nich odrnowilo. To pokazuje, ze czysc ludzi podejmuje decyzjy 
o wyjeidzie z krajll z lIwagi na wysokie koszty lltrzymania swojej rodziny. 

Ponadto poinformowal, ze Sejmik nie moze podjllc uchwaly ws. skierowania srodkow z Krajowego 
Funduszu Szkoleniowego czy srodkow lInijnych na ZUS. Zdaniem Marszalka Wojewodztwa, KFS 

powinien wspierac rowniez mlodych pracownikow, nie tylko tych z grllpy 45+. 

PodkresLil, ze kwestie podjyte w dzisiejszej dyskusji dopingujll kadry Wojewodzkiego Urzydll Pracy 

i powiatowych urzydow pracy do wzmozonej pracy oraz Jepszego wykorzystania kolejnych szans. 

Nastypnie glos zabral radny Mieczyslaw Sas, ktory podkreSlil ze bezrobocie bylo, jest i bydzie. 

Ludzie malo zarabiajll we wszystkich przedsiybiorstwach, ktore istniejll w naszym krajll, nie tylko 

w naszyrn wojewodztwie. Pracownicy wyjezdzajll i bydll wyjezdzac, poniewaz zawsze istnieje 
mozJiwosc, ze za graniq znajdll korzystniejszll oferty. Podkrdlil, ze zabiegalismy 0 to, aby granice 

byly otwarte, by kazdy mogl sobie poszllkac pracy tam, gdzie slllepsze place. 

W dalszej czysci wypowiedzi radny stwierdzil, ze nalezy podjllc starania 0 zwiykszenie minimalnej 

placy, poniewaz aktualna nie pozwala utrzymac rodziny. Ponadto, zdaniem radnego, lImowy 

smieciowe i inne powinny zostac zlikwidowane. 

Tadeusz Kowalczyk, Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly 

w sprawie sytllacji na rynku pracy wojewodztwa swiytokrzyskiego. 
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Zapytal, kto z radnych jest za podjyciem uchwaly, kto jest przeclwny, kto wstrzymal Sly 

od glosowania? 

Uchwala Nr XIIII188115 w ww. sprawie zostala podjyta przez Sejmik wiykszosci,!: glos6w "za", przy 

7 glosach "przeciw" i stanowi zal,!:cznik nr 16 do protokolu . 

Ad 9. 

Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie wyraZenia zgody na zmiany terminu zakonczenia 

realizacji inwestycji pn.: "Utworzenie mieszkan chronionych dla os6b niepelnosprawnych wraz 

z zapleczem pomieszczen terapeutycznych i aktywizacji zawodowej w budynku po bylej szkole 

podstawowej na dz. ewid. 152 w miejscowosci Piasek Wielki, gm. Nowy Korczyn", okreslonego 

w umowie Nr 54/RBI15 z dnia 22 maja 2015 r . zawartej z Caritas Diecezji Kieleckiej ul. Jana Pawla II 

3 w Kielcach, skutkuj,!:cego realizacj,!: zadania w latach 2015- 2016, tj . inwestycji wieloletniej 

(zal,!:cznik ill 17). 

Piotr Zoilldek, Czlonek Zarzlldu przedstawil ww. projekt uchwaly, a nastypnie wni6s1 0 przyjycie 

przez Sejmik. 

Radny Slawornir Marczewski, Przewodniczllcy Kornisji Zdrowia, Polityki Spolecznej i Spraw 

Rodziny poinformowal 0 pozytywnym zaopiniowaniu powyzszego projektu przez Komisjy (Opinia 

Nr 30/15 stanowi zal,!:cznik ill 18 do protokolu). 

Gtos6w w dyskusji nie bylo. 

Tadeusz Kowalczyk, Wiceprzewodniczllcy Sejrniku poddal pod glosowanie projekt uchwaly 

w sprawie wyrazenia zgody na zmiany terminu zakonczenia realizacji inwestycji pn .: "Utworzenie 

mieszkan chronionych dla os6b niepelnosprawnych ... ". Zapytal, kto z radnych jest za podjyciem 

uchwaly, kto jest przeciwny, kto wstrzymal siy od glosowania? 

Uchwala Nr XIIII189115 w ww. zostala podjyta przez Sejmik jednoglosnie stanowi zal,!:cznik 

ill 19 do protokolu . 

Ad 10. 

Radny Slawornir Marczewski, Przewodniczllcy Kornisji Zdrowia, Polityki Spolecznej i Spraw 

Rodziny przedstawi.l projekt uchwaly przyjmlu,!:cej stanowisko w sprawie poparcia dzialan 

Pielygniarek i Poloznych zmierzaj,!:cych do wprowadzenia zmian systemowych dotycz,!:cych 

wykonywania zawod6w pielygniarki i poloznej, a nastypnie wni6sl 0 przyjycie przez Sejmik. 

W dyskusji glos zabral radny Andrzej Pros, Wiceprzewodniczllcy Sejrniku, kt6ry poinformowal, 

ze Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwosci poprze wspomniane stanowisko. Oznajmil, iz pierwotny 

projekt stanowiska zawieral kilka waznych sugestii, kt6rych zabraklo w projekcie przedstawionym 

przez Przewodnicz,!:cego KOl11isji Zdrowia, Polityki Spolecznej i Spraw Rodziny, jednak ze wzglydu 

na wagy sprawy ww. stanowisko zostanie po parte przez Klub Radnych PiS . 

Na zakollczenie, odnosz'!:c siy do inforl11acji dotycz,!:cych rynku pracy, stwierdzil, ze w tabelach 

zawod6w deficytowych nie zostal ujyty zaw6d pielygniarki i poloznej . 
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Tadeusz Kowalczyk, Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku poddal pod g!osowanie projekt uchwaly 
przyjmllj,!cej stanowisko w sprawie poparcia dzialan Pielygniarek i Po!ozoych zmierzaj,!cych 
do wprowadzenia zmian systemowych dotycz,!cych wykonywania zawod6w pieJygniarki i pcloznej. 

Zapytal, kto z radnych jest za podjyciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto wstrzymal siy 
od glosowania? 

Uchwala Nr XIIII190/ 15 zosta!a podjyta przez Sejmik jednoglosnie stanowi zal,!cznik nr 20 
do protokolll. 

Ad 11. 

Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie lIdzielenia Gminie Wloszczowa pomocy rzeczowej 

w formie ZESTA WU SPRZ~TU NAGLASNIAJA.CEGO, stanowi,!cego g16wn,! nagrody 
w Plebiscycie Moje Innowacyjne Otoczenie - Moja Innowacyjna Gmina (zal,!cznik nr 21 

do protokolll). 

Czlonek Zarz~du Kazimierz Kotowski przedstawil ww. projekt llchwaly, a nastypnie wni6s1 0 przyjycie . . 

przez Sejmik. 

Tadeusz Kowalczyk, Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku poinformowalo pozytywnym zaopiniowanill 
powyzszego projektu przez Komisjy (Opinia Nr 23115 stanowi zal,!cznik nr 22 do protokolll). 

Radna Malgorzata Stanioch, Przewodnicz~ca Komisji Bud:ietu i Finansow, poinformowala 
o pozytywnym zaopiniowaniu powyzszego projektll przez Komisjy (Opinia Nr 52115 stanowi 
zal,!cznik nr 23 do protokolu). 

Glos6w w dyskllSji nie bylo. 

Tadeusz Kowalczyk, Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt lIchwaly 
w sprawie w lIdzielenia Gminie Wloszczowa pomocy rzeczowej w formie ZEST A WU SPRZ~TU 
NAGLASNIAJA.CEGO, stanowi,!cego g16wn,! nagrody w Plebiscycie Moje Innowacyjne Otoczenie -
Moja Innowacyjna Gmina. Zapytal, kto z radnych jest za podjyciem lIchwaly, kto jest przeciwny, kto 

wstrzymal siy od glosowania? 

Uchwala Nr XIIII191115 zostala podjyta przez Sejmik jednoglosnie 

nr 24 do protokolll. 

Ad 12,13. 

Radni otrzymali projekty llchwal: 

stanowi zal'!cznik 

-w sprawie zmiallY lIchwaly Sejmiku Wojew6dztwa Swiytokrzyskiego w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Wojew6dztwa Swiytokrzyskiego na lata 2015-2028 (zal'!cznik nr 25 

do protoko!ll); 

- w sprawie zmian w budzecie wojew6dztwa na 2015 rok (zal,!cznik nr 26 do protokolu). 
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- w sprawie zmian w budzecie wojew6dztwa na 2015 rok (zal,!cznik nr 27 do protokolu), 

- w sprawie zl11ian w budzecie wojew6dztwa na 2015 rok (zal,!cznik nr 28 do protokolu), 

- w sprawie zmian w budzecie wojew6dztwa na 2015 rok (zal'!cznik nr 29 do protokolu). 

Maria Fidzinska-Dziurzynska, Skarbnik Wojew6dztwa Swicttokrzyskiego om6wila ww. projekty, 

a nastt(pnie wniosla · 0 przyjt(cie przez Sejmik (tresc wyst,!pienia stanowi zal,!cznik nr 30 

do protokolu). 

Radria Malgorzata Stanioch, Przewodniczllca Komisji Budzetu i Finans6w, poinformowala 

o pozytywnym zaopiniowaniu powyzszego projektu przez Komisjt( (Opinie Nr 53/ ] 5 - Nr 57/15 

stanowi,! zal'!czniki nr: 31 , 32, 33,34,35 do protokohl). 

Glos6w w dyskusji nie bylo. 

Tadeusz Kowalczyk, Wiceprzewodniczllcy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly 
w sprawie zmiany uchwaly Sejmiku Wojew6dztwa Swit(tokrzyskiego w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Wojew6dztwa Swit(tokrzyskiego na lata 2015-2028. Zapytal, kto z radnych jest 

za podjt(ciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto wstrzymal sit( od glosowania? 

Uchwala Nr XIIIIl92115 w ww. sprawie zostata podjt(ta przez Sejmik wit(kszosci,! glos6w " za", przy 

7 glosach "wstrzymuj'!cych sit(" i stanowi zal'!cznik nr 36 do protokolu . 

Nastt(pnie poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie wojew6dztwa 
na 2015 rok. Zapytal, kto z radnych jest za podjt(ciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto wstrzymal sit( 

od glosowania? 

Uchwala Nr XIIII193115 w ww. sprawie zostala podjt(ta przez Sejmik wit(kszosci,! glos6w" za", przy 
7 glosach "wstrzymuj'!cych sit(" i stanowi zal'!cznik nr 37 do protokolu . 

WiceprzewodniczllCY Sejmiku poddal pod gtosowanie projekt uchwaly w sprawie zmian w budzec.ie 

wojew6dztwa na 2015 rok. Zapytal, kto z radnych jest za podjt(ciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto 

wstrzymal sit( od glosowania? 

Uchwala Nr Xllll194115 w ww. sprawie zostala podjt(ta przez Sejmik wit(kszosci,! glos6w " za", przy 

7 glosach " wstrzymuj'!cych sit(" i stanowi zal,!cznik nr 38 do protokolu . 

Wiceprzewodniczllcy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie 

wojew6dztwa na 2015 rok. Zapytal,kto z radnych jest za podjt(ciem uchwaly, kto jest przeciwny, 

kto wstrzymal sit( od glosowania? 

Uchwala Nr XIIll195115 w ww. sprawie zostata podjt(ta przez Sejmik wit(kszosci,! glos6w "za" , przy 

7 glosach "wstrzymuj'!cych sit(" i stanowi zal'!cznik nr 39 do protokolu. 
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Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku poddat pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie 
wojew6dztwa na 2015 rok. Zapytal, kto z radnych jest za podjyciem lIchwaly, kto jest przeciwny, 
kto wstrzymal siy od glosowania? 

Uchwala Nr Xlll/196115 w ww. sprawie zostala podjyta przez Sejmik wiykszosci'1 glos6w" za", 
przy 7 glosach "wstrzymllj'1cych siy" i stanowi zal'1cznik nr 40 do protokoru. 

Ad 14. 

Radni otrzymali informacjy Ilt. biez'1cej sytuacji finansowej na temat Kolejki Dojazdowej 

"Ciuchci.a Expres Ponidzie" Sp. z 0.0 . (zal'1cznik nr 41 do protokolu ). 

Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku Tadeusz Kowalczyk lIdzielil glosu radnemu Henrykowi Milcarzowi, 
kt6ry wyrazil niezadowoIenie z powodll ograniczenia tematu Swiytokrzyskiej Kolejki Dojazdowej 

do infonnacji pisemnej, przekazanej radnym. Oznajmil, iz oczekiwal przedstawienia infonnacji przez 
CzIonka Zarz'1du, a nastypnie dyskusji. PodkresJit, ze koJejka jest perelk'1 na terenie wojew6dztwa 

i nie mozna dopuscie do tego, aby z powodu zaniedbania lub zalliechania ta niew'1tpliwa wartose 
przepadla. Zgtosil wniosek 0 ponowne wprowadzenie tematu do porz'1dku obrad kolejnej sesji. 

Zdaniem radnego, wlasciwa komisja Sejmiku powinna zapoznae siy z informacj'1 Zarz'1du 
Wojew6dztwa nt. pJan6w i zamierzeI1 wobec tego podmiotu. Konieczne jest przedyskutowanie 
konkretnego stanowiska w tej sprawie. 

Agata Binkowska, Czlonek Zarz~du Wojewodztwa Swi~tokrzyskiego wyjasnila, iz sytllacja 

wyniknyla z niezrozumieniaintencji radnego Henryka MiIcarza. Do Zarz'1du Wojew6dztwa wplynyta 
prosba 0 przygotowanie obszernej infonnacji na temat funkcjonowania Kolejki "Cillchcia Expres 

Ponidzie" i taki dokument zostal przygotowany. 

Nastypnie poinformowala, iz 29 lipca hr. 0 godz. 14.00 odbydzie siy w Urzydzie Marszalkowskim 
spotkanie ze wsp61udzialowcami sp61ki. 

PodkresI ila, ze wojew6dztwo jest jednym z siedmiu udzialowc6w sp61ki i posiada 20% wartosci 

\ _____ . wszystkich akcji (najwazniejszym udzialowcem jest Powiat Jydrzejowski). Wczesniej obylo siy 
nadzwyczajne zgromadzenie wsp6lnik6w, na kt6rym ]lie rozstrzygnyly siy dalsze losy sp61ki (czy 

to bydzie Sp. z 0.0., czy ilUle warianty, kt6re udzialowcy zaproponowali). Zastanawiano siy nad 

r6znymi propozycjami: umiejscowieniem instytucj i kultury w Powiecie Jydrzejowskim, mozJiwosci'1 

funkcjonowania koJejki, jako cZysci produktu turystycznego, podl'1czeniem do istniej'1cych juz 
instytucji kultury, czy tez utworzeni.em oddzielnej instytucji. Konieczne jest przeanalizowanie tych 

zamysI6w pod k'1tem mozliwosci prawnych. 

W zwi'1zku z powyzszym, pani Agata Binkowska zadeklarowala gotowose uaktualnienia informacji 

nt. planowanych dzialall w sprawie przyszlosci kolejki oraz wypracowania stanowiska, kt6re bydzie 

moglo bye przedstawione radnym do dyskusj i .. 

Ponownie glos zabral radny Henryk Milcarz, kt6ry oznajmil, ze jego aktywnose w tym temacie 

nie wynika z dziala6 politycznych, bo juz jako posel na Sejm RP pisal interpelacje w tej sprawie 
do kiJku ministerstw. Nadmienil, ze wychowal siy w cieniu podobnej kolejki w Zagnansku, a brak 

zdolnosci przewidywania doprowadzil do tego, ze ta atrakcja turystyczna bezpowrotnie zniknyta. 

Przestrzegl, aby i w tej sytl.lacji nie stalo siy podobnie. Zauwazyl koniecznose podjycia dziatall 

wlascicielskich zmierzaj,!cycb do zmiany sytuacji. Zadaniem radnego, bye moze nalezy pomyslee 

12 



o innej fonnie zarz~dzania tym maj~tkiem 

o aktywnosc w tej sprawie. 
skorzystaniu ze srodk6w unijnych. Zaapelowal 

Radny Mieczyslaw G~bski zwr6ci! siy z prosb~ do pani Agaty Binkowskiej, Czlonka Zarz~du 
Wojew6dztwa Swiytokrzyskiego, 0 wykorzystanie materia16w, dotycz~cych funkcjonowania kolejki, 

z poprzedniej kadencji. Podkreslil, ze komisje Sejmiku wielokrotnie zajmowary siy tym tematem. 
Nadmienil, ze byry pomysly uruchomienia wycieczek, l~czenia podmiotu z Europejskim Centrum 
Bajki w Pacanowie itp. 

Na zakonczenie podziykowa! radnemu Henrykowi Milcarzowi za podjycie tematu. Podkreslil, 

ze podobna kolejka swietnie funkcjonuje w okolicach Wrzdni, szczeg61nie latem sprawdza si(( 
turystycznie i jest znakomicie wykorzystywana. 

Radny Mieczyslaw Sas oznajmil, ze najwazniejsze jest udzielenie odpowiedzi na pytanie, czy 
samorz~d chce, aby ww. kolejka funkcjonowala w wojew6dztwie swiytokrzyskim. 

Zwr6cil uwag((, ze Stowarzyszenie Swiytokrzyskiej Kolejki Dojazdowej, jak r6wniez wladze sp61ki , 

nie poradz~ sobie z problemem utrzymania kolejki, poniewaz potrzebne s~ znaczne srodki finansowe 
11a inwestycje w infrastruktury. Nalezy spotkac siy z zainteresowanymi, ustalic pewne zasady 

i zastanowic siy, jakie s~ mozliwosci finansowe. 

Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku Tadeusz Kowalczyk potwierdzil, ze w minionej kadencji 

wielokrotnie odbyly siy posiedzenia komisji Sejmikll w ww. sprawle, w tym r6wniez spotkanie 
wyjazdowe z udzialowcami w Umianowicach. Poinformowal, ze wniosek radego Henryka Milcarza 

zQstanie przekazany do realizacji. 

Ad 15. 

Radny Marek Strzala zlozyl interpelacjy w sprawie wybudowania wzdluz drogi krajowej nlllner 79, 

w miejscowosci Lyczba, chodnika dla pieszych na odcinku od dziatki 11lI1.ner 16/9 do granicy 

z miejscowosci~ Przecz6w (zal~cz11ik nr 42 do protokolu). 

Radny Bartlomiej Dorywalski zglosil interpelacjy w sprawie przychylenia siy do realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. "Uklad obwodnicy miasta Wloszczowa" - blldowa obwodnicy miasta 

Wloszczowa w ci~gu drogi wojew6dzkiej nr 786 wraz z pol~czeniem z drog~ wojew6dzk~ 742 i 785: 

w wariancie trzecim, jednoczesnie wni6s1 0 zabezpieczenie srodk6w finansowych na wklad wlasny 

w realizacjy przedmiotowej inwestycji w ramach RPO w perspektywie finansowej na lata 2014-2020 

(zal~cznik nr 43 do protokohl) 

Radny Bogdan Latosinski zlozyl interpelacjy w sprawie braku wyczerpllj~cej odpowiedzi 

na zapytanie dotycz~ce przekazania przez Sejrnik Wojew6dztwa Swiytokrzyskiego dodatkowej kwoty, 

tj. 276 tys. zt dla Regionalnej Organizacji Turystycznej (zal~cznik nr 44 do protokolu). 
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Radny Andrzej Prus Wiceprzewodnicz~cy Sejmilm zlozyl interpelacjy jakie dzialania i kiedy 

podjl:!l Zarzl:!d Wojew6dztwa Swiytokrzyskiego w zakresie wsparcia dla plantator6w owoc6w 

miykkich, a szczeg61nie czarnej porzeczki z terenu naszego wojew6dztwa (za1l:!cznik nr 45 
do protokolu). 

Ad 16. 

Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku Tadeusz Kowalczyk podziykowal wszystkim zebranym 

za dyscypliny i porzl:!dek pauujl:!cy na sali, a nastypnie zamknl:!l XIII sesjy Sejmiku Wojew6dztwa 

Swiytokrzyskiego. 

Wicepr~. dJ iCZl:!CY S mi 1I ~ 
TaJ.~~k 

Sekretarze obrad 

Radny Krzysztof Dziekan Radny Mieczyslaw Gybski 

··············clJt···lfd ..... 

Protok61 sporzl:!dzila: 

IwonaMuter ... .. $ ..... ......... .... .... . 
M on i ka Kr61. .. .. . w.Y.~l ..... ............. . 
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